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Tartışmanın dışındayım 

Gül, Avusturya Cumhurbaşkanı Heinz Fischer onuruna öğle yemeği verdi. Gül ve eşi Hayrünnisa 

Gül, Fischer çiftini Üçkuyular semtindeki Boğaziçi Restoran'da ağırladı. Gül, vatandaşları el 

sallayarak selamladı. 

ĐZMĐR (AA) 

Cumhurbaşkanı Abdullah Gül, Anayasa 

Mahkemesi'nin Cumhurbaşkanlığı Seçimi 

Kanunu'yla ilgili verdiği karara ilişkin, 'Benim 

prensip olarak aldığım bir karar var. O da bu 

tartışmaların dışında kalmak. Benim için önemli 

olan görevimi layıkıyla yapmak' dedi.

Gül, Avusturya Cumhurbaşkanı Heinz Fischer 

onuruna verdiği yemeğin ardından Crown Plaza 

Oteli'nde gazetecilerin sorularını cevapladı. 

Anayasa Mahkemesi'nin Cumhurbaşkanlığı 

Seçimi Kanunu'yla ilgili verdiği karara ilişkin bir 

soru üzerine Gül, 'Benim prensip olarak aldığım bir karar var. O da bu tartışmaların dışında 

kalmak. Benim için önemli olan görevimi layıkıyla yapmak' diye konuştu. 

DAHA ZAMAN VAR

Gül, yeniden aday olup olmayacağına yönelik soruya, 'Daha önümüzde bunları konuşmak için çok 

zaman var' cevabını verdi. Gül, Başbakan Yardımcısı Bekir Bozdağ'ın, Anayasa Mahkemesi'nin 

aldığı karara ilişkin yaptığı açıklamanın hatırlatılması üzerine de konuya ilişkin tartışmaların devam 

ettiğini, bu süreçte herkesin fikrini ifade ettiğini söyledi. 

ÖZAL'A GEREKEN YAPILMADI

Bir gazetecinin 8. Cumhurbaşkanı Turgut Özal'ın vefatına ilişkin soruşturmayla ilgili sorusu üzerine 

Cumhurbaşkanı Gül, şöyle konuştu:

'Dün de bu konuya ilişkin görüşlerimi açıkladım. Görev başında hayatını kaybeden cumhurbaşkanı 

için yapılması gerekenler maalesef o dönem yapılmamış. Yapılmış olsaydı, bugün bu tartışmalar 

olmazdı. 20 yıl sonra da olsa ailesi ve toplumun isteği üzerine bazı girişimler başlatıldı. Burada 

önemli olan bu tür tartışmaların tarihe bırakılmaması lazım. Gerçek ne ise o ortaya çıkmalı.' 

Đzmir'e EXPO uyarısı

Cumhurbaşkanı Abdullah Gül, Crown Plaza'da düzenlenen EXPO Zirvesi'ne katılarak bir konuşma 

yaptı. Đzmir'e her gelişinde EXPO ile ilgili neler yapıldığını yakından takip ettiğini kaydeden Gül, 

Expo 2015'in kaybedilmesinde yaşanan şanssızlıkların 

Đzmir'den değil, Türkiye'nin o günkü şartlarından kaynaklanan şanssızlıklar vurguladı. Bütün 

bunlardan ders alarak EXPO 2020'yi muhakkak kazanmak gerektiğini ifade eden Gül, EXPO'nun 

'Bir Đzmir projesi' olmadığını söyledi. Gül, 'Bu büyük bir Ege, büyük bir Türkiye projesi. Đzmir'in şu 

mahallesinde mi, şu ilçede mi olsun gibi tartışmalar vardı ki bunlar küçük düşünmekti. Bu, bir 

Türkiye projesi, büyük ölçekte hareket ettiğimizde, bütün hazırlıklarımız en iyi seviyede 

yapılacaktır' diye konuştu. Olimpiyatlara, EXPO'ya, BM Güvenlik Komiserliği'ne tekrar aday 

olunduğunu belirten Gül, 'Gün bugündür, işi şansa bırakmayın' diye konuştu. 
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